
Acta de la sessió de la Junta de Districte 
Marítim

Data: 12 de desembre de 2022
Número: 11/2022
Caràcter: Ordinari
Hora: 20:00h
Lloc: Saló de Reunions C. C. “La Marina”

Assisteixen:

Mari Carmen Ribera Soriano Presidenta

Esteban Ventura Martí Vocal (Regidor Ciutadans)

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor Partit Popular)

Vicente Ortiz Ramos Vocal (Veí Designat Alcaldia)

Jose Carles Mas Vocal (AAVV Meridià)

Matilde Ramos Alonso Vocal (Veïna Designada Alcaldia)

Tonica Miralles Cumba Vocal (AC Unió Musical del Grau)

Vicente Bonachera Forner Vocal (AC Grup Scout)

Tica Palau Vocal (AA.VV. El Faro)

Roman Simó Gómez Secretari

No assisteixen: Manuel González Galván ( AAVV Marjalería).

Excusen la  seua assistència: Ana *Raga Cases  (AMPA CEIP  El  Pinar),  Lidón Ribera
Soriano ( Veïna Designada PSPV-PSOE) i Esther Giner Hidalgo (Veïna Designada PP).

Ordre del dia:

1.- Aprovació Acta 7 novembre  2022

2.- Informació Presidenta

3.- Precs i preguntes

En el Saló de Reunions del Centre Cultural “La Marina”del Grau de Castelló,
sent  les  20:*00h  del  dia  12  de  desembre  de  2022 sota  la  presidència  de
l'Excel·lentíssima Senyora tinenta d'alcalde Mari Carmen Ribera Soriano, es reuneixen
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els senyors i senyores abans esmentats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta de
Districte Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a
donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedeix a iniciar la
sessió. 

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, DE L'ACTA DE DATA 7 DE NOVEMBRE DE 2022

La Sra. presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer
a la redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el 7 de novembre de 2022.

No havent-hi cap objecció, s'aproven per unanimitat.

2.- INFORMACIÓ SRA. PRESIDENTA

La Sra presidenta va informar els membres de la junta que les obres en la
C/Almirall  Cervera  per  a  evitar  inundacions  de  portals  i  baixos  no  han  finalitzat
encara pel fet que la canalització dels embornals aquesta sent mes complicada de
l'esperat, però que s'espera que en un parell de setmanes finalitze.

També va anunciar que en el carrer Tripulants de la Paca i la Pça Pintor Porcar
s'anaven a realitzar nous passos de zebra per a complir amb les lleis de mobilitat.

Va anunciar també la convocatòria del concurs d'enllumenat i decoració de
finestres i balcons el termini dels quals finalitzaria el 20 de desembre, i en el qual
premiara als 3 primers amb 3 cistelles nadalenques amb productes locals del Grau i
amb un  reconeixement al reste de  participants.

La Sra. presidenta va comentar que el dia 17 a les 19:00h arribava el Carter
Real al Grau i que prèviament, a partir de les 18:00h hi hauria un espectacle per a
entretindre a  majors i  xiquets.  A més,  va afegir,  en la Pça Verge del  Carmen ser
realitzaran tallers nadalencs per als xiquets, com tots els anys.

Va informar els presents que la visita dels Reis Mags al Grau es realitzarà
enguany al matí, amb la intenció que romanguen durant mes temps al Grau i els
xiquets gaudisquen la visita, ja que l'últim any van vindre a la vesprada però van estar
molt poc temps perquè havien d'iniciar la cavalcada.

3.- PRECS I PREGUNTES

El  Sr  Mas es  va  queixar  que les  regueres  seguien  sense  netejar  i  que  els
operaris  de  neteja  del  Parc  Meridià  agranaven  les  fulles  amb  la  bufadora  i,  en
comptes de recollir-les,  les tiraven a la séquia, augmentant la brutícia d'aquesta.

La Sra. presidenta va contestar que ho comunicaria a la regidora competent.

El  Sr Mas va afegir que en el tram esquerre del va riure hi ha un guardarrail
caigut des de fa temps.

La Sra presidenta va contestar que per a aqueixes coses és mes ràpid utilitzar a
l'APP del *SMC.

La  Sra. Ramos va comentar que la rampa i les escales d'entrada de la A.J. la
Panderola  no  les  netejaven  els  operaris  de  neteja  del  parc,  ni  tampoc  els
escombrariaires.
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La Sra presidenta va contestar que això formava part de l'edifici, no del carrer
ni del parc, i que per tant ho haurà de netejar l'associació.

El Sr Guillamón  va preguntar si s'anava a realitzar la festa de cap d'any..

La Sra presidenta va contestar que s'estava treballant per a això i que en breu
hi hauria notícies definitives. En principi es muntaria, com en anys anteriors, una
carpa al pati del *CEIP Sebastián *Elcano amb actuacions el dia 30, a més del 31.

El  Sr. Guillamón va preguntar que dies hi hauria transport especial per ser
nadal.

Va contestar la  Sra presidenta que en el cartell  que van publicar no estava
inclòs el  Grau,  i  que quan li  passen el  cartell  del  Grau el  penjaria en el  grup de
whatsapp.

El Sr. Bonachera va tornar a reiterar que seguia sense haver-hi pas de zebra en
l’Avda Ferrandis Salvador, just en “la corba” on s'ha instal·lat un parc de jocs per a
xiquets, i que no es pot accedir des de l'altra vorera d'aquesta avinguda.

El  Sr  secretari  va contestar que es realitzaria l'obra necessària per a situar
aquest pas de zebra, però que no es sabia quan.

El Sr. Bonachera va comentar que quan plovia, el carril bici de l'encreuament
de l’Avda els Pins amb l’Avda Harley Davidson s'entollava moltíssim.

Va contestar la Sra presidenta que ja havien detectat el problema i que des de
mobilitat s'estava tractant de solucionar.

La *ra  Palau va comentar que l'ajuntament havia rebut  10.000.000€ de fons
europeus  per  a  la  rehabilitació  d'habitatges,  i  va  preguntar  perquè  s'anava  a
remodelar amb aquests fons el Gp Mediterraneo i el Gp Jose Antonio. Va voler saber
si ho havien sol·licitat els veïns o havia sigut idea dels tècnics municipals.

Va  contestar  la  Sra  presidenta que  ho  desconeixia  però  que  intentaria
esbrinar-ho,  afegint  que  es  podria  convidar  a  la  Regidor  d'Habitatge  perquè  ho
explicara.

I sent les 21.00 hores de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi
més  assumptes  que tractar,  la  Sra.  presidenta alça  la  sessió,  de  tot  això,  com a
secretari en dono fe i, perquè conste, alce la present acta que signe juntament amb a
la Sra. presidenta de la Junta Municipal de Districte Grau.
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